

# 浙江吉利控股集团有限公司

## 环境声明

### Zhejiang Geely Holding Group Co., Ltd.

### Environmental Statement

#### 1. 总体描述 General Description

浙江吉利控股集团有限公司（以下简称“吉利控股集团”“公司”或“我们”）始终将环保问题放在企业发展战略中的重要位置，在向顾客提供高质量产品和服务的同时，致力于保护自然环境，注重污染预防、节能减排、资源保护及循环利用，努力寻求整个产业链的绿色发展解决方案，推动社会经济逐步向自然受益型转变。

Zhejiang Geely Holding Group Co., Ltd. (“Geely Holding”, “the Group”, or “we” for short) has always put environmental protection high on the agenda of its corporate development strategy. While offering customers premium products and services, we are also committed to protecting the natural environment. By focusing on pollution prevention, energy conservation and emission reduction, resource conservation, and recycling, we strive to seek out a green development solution across the entire industry chain and catalyze a shift of the society and economy towards a nature-positive development model.

#### 2. 适用范围 Scope of Application

本声明适用于吉利控股集团及所属子集团/分子公司在生产经营和商业设施、产品和服务、分销和物流、废弃物管理等活动过程。公司希望第三方合作伙伴，包括代理商、分销商、独立承包商、合同工和供应商等，在与吉利控股集团开展业务时，以符合本声明原则和价值观的方式行事。

This Statement applies to the activities of Geely Holding and its subsidiaries and branches, including the production, operation, business facilities, products, services, distribution, logistics, and waste management. The Group expects third-party partners,

including agents, distributors, independent contractors, contract workers, and suppliers, to act in accordance with the principles and values outlined in this Statement when conducting business with Geely Holding.

### **3. 环境治理 Environmental Governance**

吉利控股集团在董事会层面设立可持续发展委员会，并下设由指导协同小组、ESG 工作组构成的 ESG 联合工作组，统筹推进公司可持续发展工作。

Geely Holding has set up the Sustainability Committee at the Board level, and the Joint ESG Task Force under the Sustainability Committee. The Joint ESG Task Force is comprised of the Collaboration Steering Group and the ESG Working Group, which coordinate and advance the sustainability efforts across the Group.

公司在集团层面设立专门的可持续发展团队，负责推进执行包括环境保护等在内的可持续发展工作。公司各下属业务单位的可持续发展团队、安环部门负责各项环境保护工作的具体实施，与吉利控股集团密切协作、良性互动，共同推动企业绿色发展。

Geely Holding has set up a dedicated sustainability team at the Group level, which is responsible for promoting and implementing sustainability initiatives, including environmental protection. The sustainability teams and safety and environment protection departments of our subsidiaries are responsible for the implementation of environmental protection tasks. They work closely and interactively with Geely Holding to promote corporate green development.

### **4. 我们的承诺和行动 Our Commitments and Actions**

- **环境合规 Environmental Compliance**

吉利控股集团遵守经营所在地的环境保护相关法律法规及标准，建立环境管理体系，确定并组织实施环境保护程序，建立环境因素识别和控制程序，从原材料获取、设计、生产制造、运输和交付、销售、使用、寿命结束后处理和最终处置等环节入手，全面识别环境因素，采取措施对水环境、声环境、气环境、土壤环境等开展管理，以降低环境影响，持续改善环境绩效。

In accordance with environmental protection related laws, regulations, and

standards of the regions where we operate, Geely Holding has established the environmental management system, environmental protection procedures, and the procedures for identifying and controlling environmental factors. The Group comprehensively identifies environmental factors across the lifecycle, ranging from raw material acquisition, design, production and manufacturing, logistics, delivery, sales, and use, to end-of-life treatment and final disposal. Moreover, to reduce environmental impact and continuously improve environmental performance, we take measures to manage water, noise, air, and soil environments.

- **气候行动 Climate Action**

吉利控股集团坚定支持《联合国气候变化框架公约》《巴黎协定》等一系列国际公约。公司在乘用车、商用车、共享出行领域统筹布局，积极探索纯电、混动、插混/增程、绿色甲醇、换电等多元化新能源技术路径，推动全价值链的碳减排。公司承诺在 2030 年实现运营层面碳中和，2045 年实现全链路碳中和。

Geely Holding steadfastly adheres to international conventions such as the *United Nations Framework Convention on Climate Change* and the *Paris Agreement*. By coordinating efforts in segments of passenger cars, commercial vehicles, and shared mobility services, and actively exploring diverse new-energy technical paths such as pure electric, hybrid, plug-in hybrid, green methanol, and battery-swapping technologies, we drive carbon reduction across the entire value chain. We are committed to achieving zero carbon operation by 2030 and full-chain carbon neutrality by 2045.

- **资源保护 Resource Conservation**

吉利控股集团倡导循环经济理念，减少对自然资源的过度依赖，寻找降低对生态环境造成损害的机会，提高全链路资源利用效率，通过汽车全生命周期的资源节约和闭环生产，主动参与生态保护活动，降低环境负面影响。公司承诺在 2025 年形成清晰的自然受益商业转型路径，在自然受益和商业发展之间建立良性循环，追求商业的可持续繁荣。

Geely Holding champions the philosophy of circular economy. We curb excessive reliance on natural resources, seek opportunities to ease damage to the ecological environment, and boost resource utilization efficiency across the entire value chain.

Through resource conservation and closed-loop production throughout the vehicle lifecycle, along with proactive ecological protection activities, we strive to lower negative impacts on the environment. The Group pledges to map out a clear roadmap for nature-positive transition by 2025, fostering a virtuous cycle between nature-positive practices and business development, and striving for sustainable business prosperity.

- **生态系统保护 Ecosystem Protection**

吉利控股集团减少向空气、土壤和水中排放有害物质，降低商业活动对生物多样性和生态系统服务的影响。公司开展生物多样性保护项目，推动价值链企业不在生物多样性关键地区附近运营。公司要求供应商提供的产品的供应链没有任何形式的非法砍伐森林，并且不会导致天然林（高保护林）的危害或损失，努力消除供应链森林砍伐风险，促进商业与自然的和谐发展。

By cutting the emissions of hazardous substances into the air, soil, and water, Geely Holding draws down the impact of its business activities on biodiversity and ecosystem functions. We also launch biodiversity conservation projects to encourage companies across the value chain to operate away from key biodiversity areas. We mandate that the supply chain of products provided by suppliers does not involve any form of illegal deforestation and does not pose any harm or loss to natural forests (high conservation value forests). By doing so, we strive to eliminate deforestation risks in the supply chain and promote the harmonious development of business and nature.

## **5. 利益相关方合作 Stakeholder Collaboration**

吉利控股集团高度重视员工、客户、供应商、周边社区居民和其他利益相关方的参与。公司向员工与全价值链伙伴宣传环境保护方面的法规及公司内部制度规定，提供环境保护相关培训，使其了解工作活动对环境的影响，并与各方合作，共同努力实现环境目标。

Geely Holding highly values the engagement of employees, customers, suppliers, local community residents, and other stakeholders. We communicate environmental protection regulations and related intracompany policies with our employees and

partners across the entire value chain. We also provide them training related to environmental protection, allowing them to understand the impact of their work activities on the environment. Moreover, we collaborate with all stakeholders to achieve environmental goals in a concerted effort.

## **6. 监察与披露 Monitoring and Disclosure**

吉利控股集团将定期监察本声明的执行情况，适时检讨本声明，并在年度可持续发展报告中披露相关信息。

Geely Holding will regularly monitor the implementation of this Statement, review it in time, and disclose relevant information in the annual sustainability report.

## **7. 申诉与举报 Grievance and Reporting**

如果您有环境保护相关的意见或问题，可以通过邮箱 [sustainability@geely.com](mailto:sustainability@geely.com) 与我们联系。吉利控股集团接受各利益相关方监督，并保证会对申诉、举报人的身份严格保密。

If you have any opinions or questions about environmental protection, please contact us at [sustainability@geely.com](mailto:sustainability@geely.com). We accept supervision from all stakeholders and keep the identity of complainants and whistleblowers strictly confidential.